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Verslag van Participatieraad Haarlemmermeer 
Vergaderdatum 18 september 2023 

Aanwezig Ellie van Dijck, Henri Popelier, Nanda van Zoolingen, Ab Warffemius (voorzitter), Bram 

Roelofsen, Erik Wels, Shenai de Getrouwe, Vijay Sampatsing, Aaltje Talens Ounissi, Jan 

Keessen, Marianne Bobeldijk, Rianne Schonhage, Nadine van der Maarl, Jose van Beurden, 

Ben Tiber, Marchel Verhulst, Mohammed Lazar. 
Afwezig Erik de Winter, Astrid Jelierse, Marthy Conijn 

Verslaglegging Ineke van Dijk (secretaris) 
  

1. Opening en mededelingen 
Welkom aan de nieuwe leden Mohammed Lazar, Ben Tiber en Marchel Verhulst. Marthy 
Conijn is helaas verhinderd door een vakantie die al gepland stond. De nieuwe leden stellen 
zich kort voor. Erik de Winter wordt mentor van Ben, Bram wordt mentor van Marchel, Ellie 
wordt mentor van Marthy en Marianne wordt mentor van Mohammed. 

 
2. Verslag 19 juni 2023 

N.a.v.: 
punt 1, pagina 1: Ab zal in oktober de ALV van de dorpsraad Nieuw-Vennep bezoeken en een 
toelichting geven over de Participatieraad. 
punt 3, pagina 1: De secretaris zal navragen op welke manier de PR betrokken zal worden bij 
de Bede SPUK.  
punt 5a, pagina 4: de armoedemonitor komt in oktober 
punt 5f, pagina 4: er zal zo spoedig mogelijk een afspraak worden gemaakt met de 
beleidsadviseur waarbij ook een relatie met sport zal worden gelegd. 
 
Taalfouten worden per mail aan de secretaris doorgegeven. Het verslag wordt vastgesteld. 
 
 

3. Presentatie Breed Offensief 
Door Beatrijs Aukema (beleidsadviseur werk en inkomen, (samenwerking Groot Amsterdam, 
AM match, trajectinzet naar werk, Toezicht Jeugd en WMO) 
 
Toelichting op de wijziging van de Participatiewet Uitvoeren Breed Offensief. Doel van de wet 
is te bevorderen dat meer mensen uit de Participatiewet met een arbeidsbeperking aan het 
werk gaan en blijven. Voor de gemeente betekent dit aanpassing van de Verordening Re-
integratie (onderdeel van de verordening Sociaal Domein) 
 
De gemeente gaat ervan uit dat de landelijke, wettelijke wijzigingen in de Participatiewet die 
reeds doorgevoerd zijn (in het kader van het Breed Offensief) en die nog doorgevoerd worden 
(in het kader van de Participatiewet in balans) conform Europese wet- en regelgeving zijn.  
  
De concept Verordening is met alle (regionale) partijen afgestemd. De laatste puntjes worden 
nog op de i gezet, daarna wordt deze voor advies voorgelegd aan de PR. 
 
 

4. Presentatie stand van zaken beschermd wonen 
Door Femke Immerman (beleidsadviseur Doordecentralisatie Beschermd Wonen, Project 
duurzame aanpak wachttijden Jeugdzorg). Femke is projectleider Beschermd Wonen (proces 
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en samenwerking tussen gemeenten (gemeenschappelijke regeling). 
In 2015 is beleid en uitvoering van beschermd Wonen van het rijk naar de gemeenten 
overgegaan. In de praktijk betekende dit dat Haarlem als centrumgemeente al het geld en de 
verantwoordelijkheid voor beleid en uitvoering kreeg. 
Er zijn 3 vormen van beschermd wonen: intramuraal (onafgebroken verblijf in een instelling), 
beschut Wonen (zorg op afroep) en beschermd thuis (intensieve zorg thuis). 
Nu is het de bedoeling dat bij de doordecentralisatie elke gemeente eigen geld en eigen 
verantwoordelijkheid krijgt. Zo wordt beschermd Wonen een taak van alle deelnemende 
gemeenten waarbij het financiële verdeelmodel een groeipad van 10 jaar heeft. Hierbij heeft 
het rijk wel regionale samenwerking opgelegd. Hiervoor is een gemeenschappelijk orgaan 
opgericht waarin de bestuurder (wethouder) van elke gemeente 1 stem heeft. Haarlem is 
gastgemeente en in Haarlem is ook het uitvoeringsteam gevestigd, maar beslissingen worden 
gezamenlijk genomen.  
Op dit moment is er een concentratie van voorzieningen in Haarlem. In Haarlemmermeer zijn 
ook behoorlijk wat voorzieningen, maar in de kleinere gemeenten ontbreken deze vrijwel 
helemaal. Het gemeenschappelijk orgaan ziet liever meer verspreide kleinere voorzieningen in 
de regio. Men heeft zich als doel gesteld om inwoners in eigen gemeente op te vangen, 
inwoners hebben dan een grotere kans op participatie (inclusie) er kan aangesloten worden bij 
de lokale situatie, ook zijn er dan meer mogelijkheden om preventief te werken. Haarlem heeft 
al het geld voor de regio ontvangen. Het gemeenschappelijk orgaan heeft besloten om deze 
gelden nu nog niet te verdelen omdat de verschillende gemeenten hier nog niet klaar voor zijn, 
maar beslissingen en de regels voor de aanbesteding die er aan zitten te komen worden 
gezamenlijk opgesteld. 
 

5. Jaarverslag 2022 
Afgesproken wordt dat het jaarverslag op de website wordt geplaatst zodra het af is. 
In de toekomst zal er een betere koppeling gemaakt worden tussen het werkplan en het 
jaarverslag en zal het jaarverslag in maart worden gemaakt  Na enkele tekstuele wijzigingen 
zal het jaarverslag worden verzonden aan het college, gemeenteraad en andere partners. 
In de vergadering van oktober zullen we stil staan bij het jaarplan 2024. Waar willen we met 
elkaar in 2024 aandacht aan besteden en wat zijn de thema’s die we op ons af zien komen? 
Waar kunnen we de gemeente prikkelen? De secretaris zal nagaan of de PR de onderwerpen 
die de gemeenteraad de komende maanden op de agenda zal zetten kan ontvangen. 
Tegelijkertijd zal zij ambtelijk de te verwachten adviesaanvragen uitvragen. 
Ook zal de secretaris contact zoeken met Hans Blok, strategisch adviseur, verantwoordelijk 
voor het opstellen van het uitvoeringsplan Sociaal Domein (met als uitgangspunt het 
beleidskader sociaal domein). De secretaris zal ook aangeven dat de PR het uitvoeringsplan 
graag voor advies ontvangt.  
Marianne geeft aan dat het onderwerp dakloosheid in Haarlemmermeer wellicht een 
onderwerp is om ons in te verdiepen. Geïnspireerd door een sollicitant die zich hard heeft 
gemaakt voor iemand die dakloos was. 
Een ander belangrijk onderwerp voor het Jaarplan is hoe bereiken we de inwoner. Hoe krijgen 
we een breder draagvlak en meer bekendheid. Zo zijn onze vergaderingen bijvoorbeeld 
openbaar, maar niemand weet dat. Besloten wordt om de werkgroep onderlinge samenwerking 
om te dopen in een werkgroep (interne en externe) communicatie. De werkgroep zal zich 
onder andere buigen over de vraag of en welke communicatiemiddelen nuttig en haalbaar zijn 
voor de PR. Rianne geeft als voorbeeld de gemeente Zutphen en Rotterdam. Zij zijn erg 
vooruitstrevend. Nagedacht zal worden op welke manier de communicatie laagdrempelig kan 
worden, voor alle leeftijden. Ook het doel en wat we van de inwoners willen ophalen zal 
meegenomen worden. 
De commissie zal in de komende vergadering een concept plan voorleggen. Voorgesteld wordt 
om in het Jaarplan ook een communicatieplan op te nemen. 
 
 

6.  Ontwikkeling Participatieraad 
Het missie visie document is vastgesteld en het raadsvoorstel voor de wijziging van de 
verordening is in de maak.  
 

 



Verslag van Vergadering Participatieraad Haarlemmermeer 18 september 2023 

Volgvel 3 

 
7. Openstaande (advies) vragen 

* Marianne en Vijay zullen de consultatie over het concept lokale beleid en 
uitvoeringsprogramma 2023-2027 Beschermd Wonen en Maatschappelijke Opvang bijwonen. 
De definitieve adviesaanvraag volgt op15 november.  
* Advies op de wijziging van de Participatiewet Breed Offensief. Voor de gemeente betekent dit 
aanpassing van de Verordening Re-integratie (onderdeel van de verordening Sociaal Domein) 
 

8. Terugkoppeling werkgroepen 
 

• Werkgroepindeling: Afgesproken wordt dat de nieuwe leden aan kunnen geven bij de 
secretaris waar hun voorkeur naar uitgaat zodat de lijst van werkgroepen in de vergadering 
van oktober definitief kan worden vastgesteld. 
 

I. Primaire werkgroepen (speerpunten) 
 

Werkgroep bestaanszekerheid  (Henri Popelier (trekker), Erik de Winter, Aaltje 
Talens Ounissi, Rianne Schonhage, Nanda van Zoolingen, Shenai de Getrouwe)  
De gemeente Haarlemmermeer heeft bureau Berenschot opdracht gegeven een 
onderzoek te doen naar verschillende scenario’s voor de uitvoering van 
schuldhulpverlening (inclusief vroegsignalering en financiële begeleiding). Daarbij 
zullen in elk geval de scenario’s ‘volledig in eigen beheer’ en ‘volledig belegd bij 
derden’ uitgewerkt worden, alsook één of meer tussenvarianten. 
Op 28 juni zijn Henri en Erik de Winter in het kader van dit onderzoek geïnterviewd.  
 
Ab, zelf nauw betrokken vanuit Humanitas, wijst op het samenwerkingsverband 
“Samen sterk tegen armoede”. Een samenwerkingsverband van gedreven 
organisaties en instellingen die zich met hart en ziel inzetten voor de bestrijding van 
armoede en schulden in de Haarlemmermeer. Een twee jaar durend project dat 
genereus gesteund wordt door het Oranjefonds en Nationale Nederlanden. Missie: 
het voor alle inwoners mogelijk te maken geldzorgen, schulden of armoede te 
ontstijgen. Het convenant wordt 19 september getekend. De secretaris zal dit op de 
website plaatsen. 
https://samensterkertegenarmoede.nl/ 
 
Henri geeft aan dat hij hoopt dat de 1300 euro energietoeslag dit jaar nog zal worden 
uitbetaald aan alle mensen die hier recht op hebben. 
 
De secretaris zal een stand van zaken gesprek inplannen met de verantwoordelijk 
beleidsadviseurs voor oktober. 
 
De naam van de werkgroep veranderd weer in de werkgroep Armoede, Werk en 
Inkomen om dat de term bestaanszekerheid te algemeen is, en iedereen daar iets 
anders onder verstaat. 
 

a. Werkgroep Jeugd 
(Erik Wels (trekker), Jose van Beurden, Erik de Winter, Astrid Jelierse, Jan Keessen, 
Nadine van der Maarl)  
De secretaris zal een stand van zaken gesprek met de verantwoordelijk 
beleidsadviseur inplannen voor oktober. Jan en Jose zullen de bijeenkomst over de 
Hervormingsagenda Jeugd op 31 oktober (digitaal) bijwonen 
 

b. Werkgroep Wonen en Wonen met Zorg  
(Ellie van Dijck (trekker), Astrid Jelierse, Marianne Bobeldijk, Ab Warffemius, Vijay 
Sampatsing) 
Ellie wijst ons op de bouw van het Holmkwartier bij verpleeghuis Bornholm waar ook 
sociale huurwoningen worden geraliseerd.  
“Niet alleen als oudere vind je er straks een fijne plek om te wonen, ook als starter of 
gezin zal dit nieuwe stukje Bornholm je aanspreken. Met zo'n 200 gezinswoningen en 
appartementen en ongeveer 230 plekken in de zorgcentra vindt iedereen er een 
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thuis.” 
https://www.holmkwartier.nl/holmkwartier-wonen-voor-iedereen 

 
 

c. Werkgroep eenzaamheid/ouderenzorg 
(Jose van Beurden,  Henri Popelier, Ab Warffemius, Aaltje Talens Ounissi) 
Het gesprek met beleidsadviseur Maaike Draaijer is niet doorgegaan in juni. De 
secretaris plant op korte termijn een nieuwe afspraak. De secretaris vraagt na of Diny 
Stekelenburg ook aan kan sluiten bij dit overleg.  
 

II. Projectmatige werkgroepen 
a. Werkgroep Onderlinge samenwerking 

(Rianne Schonhage (trekker), Ellie van Dicjk, Shenai de Getrouwe, Jan Keessen, 
Henri Popelier en Erik Wels, Nadine van der Maarl) 
De werkgroep wordt omgedoopt in de werkgroep communicatie en zal in oktober 
weer bij elkaar komen. 
 

b. Doelgroepenvervoer (deelnemers regionale klankbordgroep: Bram Roelofsen 
(trekker), Nanda van Zoolingen) 
Er zijn geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 

c. Werkgroep inburgering (Jose van Beurden (trekker), Bram Roelofsen, Henri 
Popelier, Ellie van Dijck, Aaltje Talens-Ouniss, Shenai de Getrouwe) 
De secretaris maakt een afspraak met de gemeente voor oktober. 
 

d. Werkgroep implementatie toezicht en rechtmatigheid Jeugdwet en WMO 
2015 ((Ellie van Dijck (trekker), Bram Roelofsen, Aaltje Talens Ounissi, Marianne 
Bobeldijk, Ab Warffemius, Erik de Winter) 
De secretaris plant op korte termijn twee afspraken in. 1 met de beleidsadviseurs 
om nog een keer verder te praten en 1 met een contractmanager. 
 

e. Werkgroep Veilig thuis 
(Ellie van Dijck,  Bram Roelofsen, Erik de Winter (trekker), Jan Keessen) 
De beleidsadviseur is helaas vertrokken bij de gemeente.  Met hem heeft de 
werkgroep afgesproken dat de Participatieraad een tussen evaluatie zou 
ontvangen van het project Geweld Hoort Nergens Thuis. De secretaris zal 
navragen wie de (tijdelijke) opvolger is en zorgdragen voor ontvangst van de 
evaluatie.  
 

f. Werkgroep gezondheidsbeleid (Erik de Winter (trekker), Bram Roelofsen, 
Nanda van Zoolingen, Rianne Schonhage, Marianne Bobeldijk, Vijay Sampatsing) 
De secretaris zal een afspraak inplannen met de nieuwe beleidsadviseur Sport en 
Gezondheid. 
 
 

6a. Terugkoppelingen 
 
 

a. Interview cliëntenparticipatie van 27 juni 2023 (Erik de Winter) 
Onderstaand een kort verslag van de deelname van Erik aan het groepsgesprek met 
voorzitters van adviesraden in het kader van een onderzoek naar clientparticipatie.  
"In opdracht van het ministerie van SZW voert Regioplan een verkennend onderzoek uit naar 
cliëntenparticipatie binnen het SZI-domein. Doel van dit onderzoek is om meer zicht te krijgen 
op de doelen van cliëntenparticipatie, wat organisaties onder cliëntenparticipatie verstaan en 
hoe zij daar invulling aan geven. Als onderdeel van het onderzoek spreken zij onder meer met 
directies van SZW, SVB, COA, UWV, en ook  met de adviesraden binnen het sociale domein 
van enkele gemeenten. Ik heb deelgenomen aan dit gesprek op 27 juni jl. Andere deelnemers 
waren de voorzitters van adviesraden uit Den Haag en Gorinchem/Alblasserwaard. Vragen 
gingen vooral over wat wij verstaan onder cliëntenparticipatie, hoe wij hier invulling aan geven 
en onze relatie met de lokale overheid en het ambtelijk apparaat. Met name met de 
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participatieraad uit Den Haag waren er veel parallellen met de wijze waarop wij werken en 
willen werken. Het was een interessant en herkenbaar gesprek, met name waar het gaat om 
het echte geluid van de vloer boven tafel te krijgen. Allen worstelen met dat probleem. Den 
Haag bezoekt incidenteel bijeenkomsten met inwoners die te maken hebben met het sociaal 
beleid en probeert dan met individuele inwoners hierover verder te praten. Gorinchem geeft 
een nieuwsbrief uit via de uitvoeringsorganisatie van de participatiewet aan allen die hiervan 
gebruik maken. Het was nog onbekend wanneer het eindrapport verschijnt" 

b. Terugkoppeling webinar gemeentelijk inclusiebeleid van 21 juni door Koepel (Ellie en Erik de 
Winter) 
De presentatie is terug te vinden op de website. 
De organisatie was in handen van de Koepel en de presentatie werd verzorgd door drie 
medewerkers van de VNG. Onderwerp was het VN verdrag voor mensen met een handicap. 
Doel hiervan is discriminatie van mensen met een beperking tegen te gaan en hen gelijke 
toegang te verschaffen (zowel fysiek, communicatief als sociaal) tot de samenleving. De 
schatting is dat 20% van de Nederlanders een beperking heeft, dit kan zijn fysiek (incl. Visueel 
en auditief), verstandelijk of psychisch of een chronische aandoening. Het VN verdrag is in 
2016 ook door Nederland geratificeerd en hiermee verplicht de regering zich werk te maken 
van deze toegankelijkheid. Deels direct (non-discriminatie, stemrecht), maar grotendeels op 
termijn of op lange termijn (economisch, sociaal en cultureel). Een onderzoek van het SCP 
naar deze toegankelijkheid in 2021 toonde aan dat er nog heel veel werk te doen is. 
Uitgangspunt van beleid is daarbij tweeledig: "denken vanuit sociaal model en niet medisch 
(uitgaan van mogelijkheden en niet onmogelijkheden) en niet over ons, zonder ons (gebruik 
alle ervaringsdeskundigheid bij planontwikkeling).  
De gemeente heeft een agenda en evaluaties. Er is al best veel gedaan. Zij doen ook via de 
Jeugdlanden en speeltuinen mee met de Speelbendes en het Samen speel akkoord. Met de 
werkgroep inclusie hebben we daar  aan gewerkt in 2020/2021. De laatste tijd is het nogal stil 
over dit onderwerp. Hierbij het laatste verslag van een overleg in 2022. De BGH heeft ook zijn 
inbreng bij diverse zaken op fysiek gebied. We mogen dus niet klagen denk ik, maar 
verbeteringen zijn altijd mogelijk. 

c. Mondelinge terugkoppeling van Wereldcafé over meten in het sociaal domein van 22 juni 
(Rianne, Ab, Vijay) . Het wereldcafé  had als doel om inbreng op te halen voor het ontwerpen 
van een meetsysteem, gekoppeld aan de opgaven in het beleidskader sociaal domein. 

d. De gemeente Haarlemmermeer heeft bureau Berenschot opdracht gegeven een onderzoek te 
doen naar verschillende scenario’s voor de uitvoering van schuldhulpverlening (inclusief 
vroegsignalering en financiële begeleiding). Daarbij zullen in elk geval de scenario’s ‘volledig 
in eigen beheer’ en ‘volledig belegd bij derden’ uitgewerkt worden, alsook één of meer 
tussenvarianten. 
Op 28 juni zijn Henri en Erik de Winter in het kader van dit onderzoek geinterviewd. 

e. Terugkoppeling van online workshop versterking van de pedagogische basis van 5 september 
(Erik de Winter) Een verslag is terug te vinden bij de stukken van deze vergadering. 

f. Terugkoppeling van webinar samen vitaal ouder worden van 6 september van de Koepel van 
adviesraden (powerpoint is terug te vinden op de website) 
Elly heeft het webinar bijgewoond. 
 
Toelichting op afkortingen uit de presentatie: 
TAZ= toekomst bestendig en zekerheid 
GALA=gezond en actief leven akkoord 
IZA= Integraal Zorg akkoord 
WOZO =Wonen en Zorg voor ouderen 
OOSR= Oldest Old Support Ratio 
WLZ= Wet langdurige zorg 
 

Reablement= een werkwijze uit Denemarken, waarbij gekeken wordt wat iemand nog kan leren om 
zichzelf te helpen, bijv. met digitale hulpmiddelen, zodat je zo lang mogelijk onafhankelijk kunt blijven. 
 
Uitgangspunt van het Ministerie is om via al deze akkoorden te zorgen dat hulpverlening mogelijk blijft 
en betaalbaar, maar veel meer van uit de huissituatie hulp moet worden geregeld. Er wordt een 
beroep gedaan op je goed voorbereiden op je oude dag en niet te wachten tot hulp noodzakelijk is. 
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Er zijn heel veel spelers en men probeert in goed overleg met al die instellingen/ zorgverleners tot een 
toekomstbestendig beleid te komen waarin samenwerking van groot belang is. Obstakels voor 
samenwerking moeten dus worden opgeheven. Op de vraag of dan de commerciële belangen niet 
moesten worden losgelaten vonden de sprekers dat dat niet persé  noodzakelijk was. 
 
Men gaf bij diverse zaken aan om eens na te gaan hoe jouw  gemeente omgaat met subsidies die er 
zijn zoals de Spuk, stimuleringsregeling ouderenhuisvesting, sportcoaches (alleen voor jongeren of 
ook voor ouderen? 
Opvallend vond ik dat artikel 5a van de Wet publieke gezondheid iets staat over de taak van 
gemeenten bij ouderenzorg. Dat kwam naar voren toen het over huisartsenzorg ging. 
 
Artikel 5a  1Het college van burgemeester en wethouders draagt zorg voor d  

uitvoering van de ouderengezondheidszorg 
2Ter uitvoering van de in het eerste lid bedoelde taak draagt het college van 
burgemeester en wethouders in ieder geval zorg voor: 

a.het op systematische wijze volgen en signaleren van ontwikkelingen in 
de gezondheidstoestand van ouderen en van gezondheidsbevorderende 
en -bedreigende factoren; 
b.het ramen van de behoeften aan zorg; 
c.de vroegtijdige opsporing en preventie van specifieke stoornissen als 
comorbiditeit; 
d.het geven van voorlichting, advies, instructie en begeleiding; 
e.het formuleren van maatregelen ter beïnvloeding van 
gezondheidsbedreigingen. 

3Bij algemene maatregel van bestuur kunnen regels worden gesteld over de 
werkzaamheden, bedoeld in het tweede lid. 

 
 

g. Terugkoppeling workshop communicatie voor adviesraden door Koepel van 15 september 
(Rianne)  
Een inspirerende workshop. Handreikingen zijn terg te vinden op de website. 

h. Terugkoppeling netwerkbijeenkomsten: 
6 juli netwerklunch Nieuw-Vennep (de Rank) 
GGD Kennemerland over Nu Niet Zwanger, een preventieproject. 
14 september netwerklunch Badhoevedorp  
energiearmoede en groenparticipatie      

• Komende netwerkbijeenkomsten (wie gaat?) 
28 september, heel Hoofdorp  
Onderwerpen: Belangengroep Gehandicapten Haarlemmermeer (BGH), Humanitas, 
Herstelacademie 
28 september CJG/P punt 
Onderwerp: De eigen kracht centrale 
5 oktober Het Trefpunt Nieuw-Vennep 
12 oktober dorpshuis Zwanenburg 
12 oktober ’t Kattegat Hoofddorp 
17 oktober De Boerderij Hoofddorp 

Zie voor meer informatie en aanmelden: 
https://www2.haarlemmermeergemeente.nl/meer-voor-elkaar/agenda-van-netwerkbijeenkomsten 
 
6b. Ingekomen stukken 

a. Signaal gratis OV kaartjes voor minima (afgehandeld) 
Voor kennisgeving aangenomen. 

b. Signaal vanaf de site n.a.v Huiselijk geweld (afgehandeld) 
Voor kennisgeving aangenomen. 
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c. Het Polder Parool 

https://www.flipbookpdf.net/web/site/138e6d552b156e019ff0708f70f5fc5bdb87ac3eFBP28489
318.pdf.html 
Voor kennisgeving aangenomen. 
 

 
7. Sluiting en rondvraag 

* Op 11 december zullen we aansluitend aan de vergadering een (winter) borreltje met elkaar 
drinken. We zullen dan vergaderen van 14,30 tot 17 uur met aansluitend de borrel.  
Dit omdat wethouders Van der Meij en Idrissi zullen aansluiten bij de borrel. Eerder lukt in hun 
agenda’s helaas niet. 
 

• Afgesproken wordt dat we presentaties die in de vergadering gehouden worden met elkaar 
zullen voorbereiden. Presentaties voorbereiden.  

• Marianne geeft aan dat er veel afkortingen gebruikt worden die niet iedereen kent. 
de secretaris zal kijken of er een lijst van de gemeente gedeeld kan worden. 

• Ben geeft aan dat de eerste bijeenkomst hem goed is bevallen. De bijeenkomst is ordelijk 
verlopen. Voor hem belangrijk omdat hij een niet aangeboren hersenafwijking heeft waardoor 
hij snel overprikkeld is. 

• Marchel heeft een positieve en professionele indruk van de vergadering. 

• Marianne geeft aan dat wij als PR een doorverwijzing op de website van de Koepel kunnen 
laten plaatsen. De secretaris gaat dit regelen. 

 
 
Actielijst  

1. 
 
 
 
 
 
 

12-12-22 Tijdens het gesprek met de 
wethouder Werk en Inkomen heeft de 
PR geadviseerd om ook voor 
volwassenen de regeling 
Haarlemmermeer doet mee 
bereikbaar te maken voor een grotere 
groep. De wethouder heeft 
aangegeven om dit mee te nemen in 
de gesprekken rondom de 
armoedemonitor in september. 

Werkgroep Armoede 

2. 
 
 
 

130223 Aaltje, Marianne en Ton zullen 
informatie over de begrotingcyslus 
opvragen en zullen bekijken of er 
voor de PR relevante informatie uit de 
verschillende begrotingen gehaald 
kan worden. 

 

Aaltje, Marianne  

3. 
 
 
 
 

130223 De secretaris zal zorgdragen voor 
uniforme emailadressen voor alle 
leden zodat prive mailadressen niet 
meer gebruikt hoeven te worden. 

secretaris 

4. 
 
 
 

170423 Tommy van Leeuwen 
(beleidsadviseur) is bezig met het 
opstellen van een projectplan waar 
het up to date maken van de sociale 
kaart onderdeel van uitmaakt en zal 
in het derde of vierde kwartaal van dit 
jaar worden uitgenodigd om de stand 
van zaken toe te lichten 

secretaris 

5. 
 

180923 Doorverwijzing regelen naar PR op 
website Koepel van adviesraden 

secertaris 
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6. 180923 In vergadering van oktober Jaarplan 
2024 voorbereiden en 
communicatieplan bespreken 

Alle leden 

7. 
 
 

180923 In vergadering van oktober 
werkgroepenindeling op agenda 

secretaris 

8. 
 
 

180923 De secretaris zal navragen welke 
beleidsadviseur het onderwerp Veilig 
Thuis heeft overgenomen en navraag 
doen naar de stand van zaken van 
Geweld Hoort Nergens Thuis. 

secretaris 

9. 
 
 

180923 De secretaris zal navraag doen naar 
een afkortingenlijst bij de gemeente 

secretaris 

10. 
 

180923 Jaarverslag zal na publiceren ook op 
website worden geplaatst 

seceratris 

 
 
In te plannen afspraken: 
(Tip: Als laatste agendapunt datum volgende vergadering opnemen.) 
 
September: 

 Voorbespreking doordecentralisatie beschermd Wonen 
Werkgroep Eenzaamheid met Gemeente (secretaris, daarna werkgroep zelf) 
Werkgroep gezondheidsbeleid met gemeente (secretaris, daarna werkgroep zelf) 
(deel) Werkgroep Toezicht met contractmanager 
(deel) Werkgroep Toezicht met beleidsadviseurs en nieuwe toezichthouders 
Werkgroep inburgering met gemeente (secretaris daarna werkgroep zelf 
Werkgroep Veilig Thuis over signaal ouderenmishandeling/huiselijk geweld 
 
 
Oktober 
Inwerksessie nieuwe leden 
Werkgroep Jeugd met gemeente 
Werkgroep Werk en Inkomen met gemeente 
 
December 
Overleg voorzitter en delegatie met directie 
 
Januari 2024 
Overleg voorzitter en delegatie met wethouders  
 
Mei 2024 
Overleg voorzitter en delegatie met directie 
 
Juni 2024 
Overleg voorzitter en delegatie met wethouders 
 

 
 
 
 


